
Вљора Читаку на седници СБ УН: Неће бити дијалога са Србијом по питању стварања војске Косова; Не може се очекивати борба против криминала, а да не будемо део Интерпола
среда, 14 новембар 2018 22:25

Амбасадорка Косова у САД Вљора Читаку рекла је да је Косово остварило значајан
напредак од проглашења независности и да сада УНМИК нема више улогу у одржавању
мира, као и да би било корисније да се ресурси те организације искористе за решавање
других криза широм света.

  

  

Она је на седници Савета безбедности УН о Косову апеловала на државе чланице да се
упуте на одлуку Међународног суда правде да Косово није прекршило ниједан закон
када је прогласило независност и да је та реалност неповратна.

  

„Ове седнице не помажу миру и дијалогу, и, нажалост, ово место се злоупотребљава и
претворило се у позориште“, рекла је Вљора Читаку, преноси РТК Вљора Читаку је
говорила о чланству Косова у Интерпол и навела да се од Косова не може очекивати да
се бори против криминала а да не буде део те важне институције.

  

„Косово не треба да буде црна рупа усред европског континента. Ми желимо да
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помогнемо, не само Косову, већ и региону и Европи, да будемо безбеднији. Када је у
питању полиција, УН треба да буду поносне на чињеницу да су помогле у оснивању
Полиције Косова, а Косово је помогло у спречавању тероризма“, рекла је она.

  

За стварање војске неће бити дијалога са Србијом и то питање ће ускоро бити завршено,
рекла је Вљора Читаку и додала да стварање војске не представља кршење резолуције
1244 Савета безбедности УН.

  

Говорећи о дијалогу, Вљора Читаку је рекла да Косово наставља да спроводи споразуме
постигнуте у Бриселу, али да Србија није успела да спроведе споразум о енергетици
који Косово кошта неколико милиона годишње, и да је званични Београд прекршио
ЦЕФТА, тако да је порез од 10 одсто за производе из Србије била неизбежна мера.

  

„Дијалог је једини пут напред за обе земље, али је важно да се сложимо какав је ово
дијалог. Дијалог је пут ка миру, помирењу и међусобном признању, и као такав ће имати
смисла и донети резултате само ако одлучимо да отворено разговарамо о процесима у
Бриселу. Наши суседи треба да нас третирају као једнаке и да признају сва наша права“,
рекла је Вљора Читаку.

  

Она је поменула да је Фатмир Љимај ослобођен два пута из Хашког трибунала, и да је
тако доказао чистоту ослободилачког рата Косову.

  

(Фонет)
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